

GENERAL INFORMATION

3M™ ESPE®

Clipro™ White Varnish is a fluoride-containing varnish for application to enamel and dentin for the treatment of hypersensitivity of dentin. Clipro White Varnish is moisture and saliva-activated. It will spread on and adhere to moist teeth. Clipro White Varnish is an alcohol-based solution of modified resin. The product is sweetened with xylitol. Clipro White Varnish contains an innovative tri-calcium phosphate (TCP) ingredient exclusively from 3M ESPE. Calcium and phosphate ions are naturally occurring components of saliva long associated with maintaining healthy teeth.

Mint flavor is supplied in unit-dose packages containing 0.50 ml of Clipro White Varnish. Each 0.50 ml of Clipro White Varnish contains 25 mg sodium fluoride equivalent to 11.3 mg fluoride ion.

INDICATIONS

For use as a fluoride-containing coating that:

- Treats hypersensitive teeth
- Treats exposed dentin and root surface sensitivity

CONTRAINDICATIONS

Ucerivatý gingivit a stomatitis.

PRECAUTIONARY INFORMATION for patients

To limit ingestion, determine the proper application amount for the patient. Discontinue use of other prescriptive fluoride preparations (i.e. gels, rinses) for 24 hours following Clipro White Varnish application. Children taking fluoride supplements should discontinue use of supplements for 2-3 days following treatment.

PRECAUTIONARY INFORMATION for dental personnel
3M ESPE MSDS information can be obtained from www.3MESPE.com or contact your local subsidiary.

HAZARD INFORMATION

This product is sold as a flammable material. Once the material has adhered to the teeth, this product is no longer flammable.

INSTRUCTIONS FOR USE**General application instructions:**

1. The tooth surfaces(s) to be treated should minimally be "toothbrush" clean. A prophylaxis is not required.

2. Open the unit-dose package of Clipro White Varnish and dispense the entire content onto the round application guide on the back of the foil pouch, or onto one of the application guide stickers provided in the pouch.

3. **IMPORTANT:** Use the applicator brush to thoroughly mix Clipro White Varnish since components of all sodium fluoride varnishes can separate during storage. While mixing, keep the material evenly distributed inside the inner circle of the application guide.

4. One or two brush loads of Clipro White Varnish may be sufficient for an entire quadrant when used for routine application in recall visits. For more extensive treatments, refer to the maximum amounts suggested in the application recommendations below.

5. Use the application guide by applying the material within the upper half of the circle down to the line that indicates the maximum amount.

Maximum Application Guidelines:

0.25 ml dosage (apply material from the top of the inner circle to the line that indicates 0.25 ml)

* To be used to treat patients with primary dentition.

* To be used to treat any patient requiring limited tooth surface coverage.

0.40 ml dosage (apply material from the top of the inner circle to the line that indicates 0.40 ml)

* To be used to treat patients with mixed dentition who require extensive tooth surface coverage.

DO NOT use this amount to treat patients with primary dentition only. Follow guidelines above.

0.50 ml dosage (apply material from top of the inner circle to the line that indicates 0.50 ml)

* To be used to treat patients with permanent dentition who require extensive tooth surface coverage.

DO NOT use this amount to treat patients with primary dentition only. Follow guidelines above.

NOTE: If the full amount (0.50 ml) is being used, the Clipro White Varnish does not need to be dispensed on the application guide. A mix pad or other surface may be used.

6. Clipro White Varnish will set to dentin in the presence of saliva. For best results, excessive saliva should be removed prior to application by blotting the tooth surface(s). To prevent premature setting of varnish on braces, avoid passing applicator brush through pooled saliva. Apply Clipro White Varnish evenly in a thin layer over treatment area(s). For larger surface areas, apply Clipro White Varnish in sweeping horizontal strokes across multiple teeth.

7. After application, instruct the patient to close his or her mouth to set the Clipro White Varnish. Rinsing or succision immediately after application is not recommended. You may see a thin coating on the teeth. The patient may feel the thin coating when rubbing the treated area with his or her tongue.

8. The treatment period for Clipro White Varnish is minimally 4 hours, preferably overnight.

9. During the treatment period, instruct the patient to avoid hard and sticky foods, products containing alcohol (beverages, oral rinses, etc.), hot beverages, toothbrushing, and flossing.

10. After the treatment period, the patient can remove Clipro White Varnish by brushing and flossing, or wait until the coating naturally wears away (within 24 hours).

STORAGE AND USE

This product is designed to be stored and used at room temperature. Shelf life at room temperature is 24 months. Ambient temperatures routinely higher than 27°C/80°F, or lower than 10°C/50°F, may reduce shelf life. See outer package for expiration date.

DISPOSAL

See Material Safety Data Sheet (available at www.3MESPE.com or through your local subsidiary) for disposal information.

CUSTOMER INFORMATION

No person is authorized to provide any information which deviates from the information provided in this instruction sheet.

WARRANTY

3M ESPE warrants this product will be free from defects in material and manufacture. 3M ESPE MAKES NO OTHER WARRANTIES INCLUDING ANY IMPLIED WARRANTY OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE. User is responsible for determining the suitability of the product for user's application. If this product is defective within the warranty period, our exclusive remedy and 3M ESPE's sole obligation shall be repair or replacement of the 3M ESPE product.

LIMITATION OF LIABILITY

Except where prohibited by law, 3M ESPE will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability.

RUSSKИЙ**ОБЩЕЕ СВЕДЕНИЯ**

Материал стоматологический фтородергаций Clipro™ White Varnish – это фтородергация покрытие, которое наносится на эмаль и дентин для обработки зубов с гиперчувствительностью.

Материал Clipro White Varnish активируется влагой и слизью. Он наносится со вкусом мяты и поставляется в упаковках с одноразовой дозой, содержащими по 0,50 мл материала Clipro White Varnish.

В каждой 0,50 мл материала Clipro White Varnish содержится

25 мг фторида натрия, что эквивалентно 11,3 мг ионов флуорида.

ПОКАЗАНИЯ

Для использования в качестве фтородергаций покрытия при:

- лечении гиперчувствительности зубов;
- лечении гиперчувствительности обнаженного дентина и поверхности корня.

ПРОТИВОПОКАЗАНИЯ

Усериватý гингивит и stomatitis.

МЕРЫ ПРЕДОСТОРОЖНОСТИ для пациентов

Для минимизации количества проглатываемого материала подберите необходимы для пациента дозу. В течение 24 часов после нанесения материала Clipro White Varnish не должен применять никаких фтородергаций препаратов (например, гелей, средств для полоскания) или ванна.

Информационный лист для безопасности на материалах за 3M ESPE может быть найден на адресе: www.3MESPE.com или же в местном филиале.

ИНФОРМАЦИЯ ЗА ПРЕДАЗАННЫЕ МЕРКИ за пациентами

За да се ограничи погълнатето, определятете правилна дозировка за пациент. Прекратете приложение на други флуоридни препарати, получавани по лекарско предписание (т.е. гелове, изпълнители средства) за 24 часа след нанесение на белягак Clipro. Децата, които приемат флуоридни добавки, трябва да прекратят употребата им за 2 - 3 дни след лечението.

ИНФОРМАЦИЯ ЗА ПРЕДАЗАННИ МЕРКИ за стоматологични персонал

Информационният лист за безопасност на материала за 3M ESPE можете да намерите на адрес: www.3MESPE.com или же в местния филиал.

ИНФОРМАЦИЯ ЗА ОПАСНОСТИ

Този продукт се продава как запалим материал. След запалването му по зъбите той вече не е запалим.

УКАЗАНИЯ ЗА УПОТРЕБА

Общи указания за нараняване:

1. Повърхностите на зъбите, които ще се обработват, трябва да бъде чиста наим-макс до степен "чиста за зъби". Не е нужна профилактика.

2. Отворете опаковката с единоразова доза бил Clipro и използвайте цялото съдържание в кръгла дозатора на зъбна линията.

3. ВАЖНО! Използвайте чистата алопактора за дозиранието на материала Clipro White Varnish с обзор на всички каси на зъбната линия.

4. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

5. Използвайте дозатора, като поставите материала в горната половина на кръга, но не на линията.

6. ВЪЗМОЖНО! Кистичната алопактора тщательно смесвате материала Clipro White Varnish, посоку към дозатора, като използвате чиста алопактора.

7. ВЪЗМОЖНО! Използвайте чистата алопактора за смесване на материала Clipro White Varnish с обзор на всички каси на зъбната линия.

8. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

9. Използвайте чистата алопактора за смесване на материала Clipro White Varnish с обзор на всички каси на зъбната линия.

10. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

11. Използвайте чистата алопактора за смесване на материала Clipro White Varnish с обзор на всички каси на зъбната линия.

12. Използвайте чистата алопактора за смесване на материала Clipro White Varnish с обзор на всички каси на зъбната линия.

13. Използвайте чистата алопактора за смесване на материала Clipro White Varnish с обзор на всички каси на зъбната линия.

14. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

15. Използвайте чистата алопактора за смесване на материала Clipro White Varnish с обзор на всички каси на зъбната линия.

16. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

17. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

18. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

19. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

20. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

21. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

22. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

23. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

24. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

25. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

26. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

27. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

28. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

29. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

30. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

31. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

32. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

33. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

34. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

35. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

36. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

37. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

38. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

39. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro може да се окажат достатъчни за поправка на зъбната линия.

40. Едно и две допотълнителни на четка в бил Clipro мож

Toto množstvo NEPOUŽÍVAJTE na liečbu pacientov len s primárnou dentíciou. Dopraviteľ vysíle všeobecné pokyny.

0,50 ml dávka (materiál nanesáte od hornej časti vnútorného krúžku po rysku, ktorú oznámu 0,50 ml)

* Na použitie pri liečbe pacientov s trvalom dentíciou, u ktorých je potrebné použiť rozmiešaného povrchu zuba.

Toto množstvo NEPOUŽÍVAJTE na liečbu pacientov len s primárnou dentíciou. Dopraviteľ vysíle všeobecné pokyny.

PONÁMKA: Ak používate plnú množstvo (0,50 ml), biely lak Clinpro nie je potrebné vytlačiť do dávkovačky vzorkovnice. Možno použiť miestiacu podložku alebo iný povrch.

6. Biely lak Clinpro príneď na dentinu za prípravu sám. Naľepenie výsledky sa dosiahnu tak, že pred aplikáciou sa z povrchu zuba odstraňuje vlastným listom (na volné stredné miesto www.3MESPE.com alej pri lokálnom podzúčni).

ODLAGANIE

Početné a nacínou odstranejvania med odpaľke pošípte na varenstom listu (na volné stredné miesto www.3MESPE.com alej pri lokálnom podzúčni).

INFORMÁCIE ZA KUPCE

Nobena osoba nima pooblasti pre posredovanie kárskych koli informácií, kia odstupuje od informácií v tejto navodili.

GARANCIA

3M™ ESPE® lamča, da izdelek nima napak v materiale a izdelek 3M ESPE NE DAJE NOBENÝ DRUGÝ JANSTV VIKUJUCO Z NAKAZAMIAMI JANSTV.

ALIAMSTVIA O PRIMERNOSTI ZA PRODADY ALI PRIMERNOSTI ZA DOLEČEN

NAMEN. Uporabnik mora sam presoditi, ali je izdelek primeneti za uporabnikov

izdelek, produktom s obsahom alkoholu (nápojom, ústnym vodom, atď.), horúcim pájačom, čistiucom zabubnu kefou a používaním dentálnej nitky.

10. Keď doba lieje skonči, pacient si môže biely lak Clinpro odstrániť kefkou a dentálnou nitrou, alebo počas, kým sa tento povlak pridržene nezotrie (za 24 hodin).

SKLADANIE A POUŽITIE

Tento produkt je určený na skladovanie a použitie pri izbovej teplote. Trvanlivosť pri skladovaní pri izbovej teplote je 24 mesiacov. Teplota okolia bežne vysíe než 27°C alebo nižšie než 10°C môže znížiť dobu použiteľnosti. Dátum expiracie je uvedený na vonkajšom obale.

OMIEJETÝ ODGOVORNOSTI

Čo to ne prepovedané z zakonom, držba 3M ESPE ni odgovorna za kaštrno koli

izdelek ani skôro, kde partie príde zaradí teda izdelek, ne glede na to, až je posredna, nepresne, posebne, nákladne alebo poslednicu, ne glede na pravno podlaha

zahtevku, vključno z garanciou, pogodbou, malomarnosťou alebo strogou odgovornosťou.

GRČESKÝ

Všeobecné informace

3M™ ESPE™ Clinpro™ White Varnish je lak obsahujúci fluoridové iony pro aplikaci na sklovino a dentinu pro izbovou předvídatelnost zubu. Clinpro White Varnish je aktívny vysokým rizikom modifikované pryskyřice. Produkt je oslavován výrobce, výrobce a totožnost iony sú pohľadom závislé na výrobku.

INFORMACE PŘE ZÁKAZNÍKOV

Ziadna osoba nie je oprávnená poskytovať akékoľvek informácie odišne od informácií poskytovaných v tomto návode.

ZÁRUKA

Spoločnosť 3M ESPE zárukuje, že tento produkt bude chýby materiálu a výrobných chyb, SPOLUČNOST 3M ESPE NEPOSKYTUJE ZÁDNÉ DALŠÍ ZÁRUKY V RÁMCI AKYCHKOĽVEK IMPLICITNÝCH ZÁRUK PREDAJNOSTI ALEBO VHODNOSTI NA KONCRETNÝ ULOŽ. Používanie je zodpovedné za určenie vhodnosti produktu na zamýšľané použitie. Ak sa počas záručnej lehoty objavi poškodenie produktu, väčeš jediné naprávne opatrenie a jediné povinno spoločnosť 3M ESPE je oprava alebo výmena produktu spoločnosť 3M ESPE.

VYDRAZENÉ ZDOPVEDNOSTI

Ak to zákon nezakazuje, spoločnosť 3M ESPE nebude zodpovedná za žiadne straty ani škody spôsobené týmto produkton, či už priame, nepriame, speciálne, náhodné alebo následné, bez ohľadu na uplatnenie teórie, vrátane záruky, zmluvy, nedbanlivosti alebo presne vymedzenej zodpovednosti.

SLOVENŠČINA

SPLOŠNE INFORMACIE

Bielá glazúra 3M™ ESPE™ Clinpro™ je glazúra s fluoridmi, namenovaná za nanášanie na sklenivo a dentinu pri zdravieniu preobutivých zubov. Biela glazúra Clinpro aktivuje vlápu a clínku. Rásťa se na určité vlápy, kde kleny prínešie. Clinpro White Varnish je aktívny vysokým rizikom modifikované pryskyřice. Produkt je oslavován výrobcom, výrobce a totožnosť iony sú závislé na výrobku.

INFORMACE PŘE ZÁKAZNÍKOV

Ziadna osoba nie je oprávnená poskytovať akékoľvek informácie odišne od informácií poskytovaných v tomto návode.

KONTRAINDIKACE

Speciálny gingivitis a stomatitis

UPOTORNÉNÍ pro pacienty

Aby sa zabránilo postupnému vysrávaniu, aby sa vysrávajúci fluoridový doplnky

prichut. Každý 0,50 ml Clinpro White Varnish obsahuje 25 mg fluoridu sodného, čo je v ekvivalenti 13,5 mg fluoridových ionov.

INDUKCIE

Namenované na uporabu kot premaz s fluoridovými ionami, ki:

• zdraví preobutivé zube

• združiť izopontálni dentin a občutlivost povrchnie koreni

KONTRAINDIKACE

Úlcerozny gingivitis a stomatitis

VARNOSTNA OPORZORILA za bolnícke

Za omietaj zaužíva kôlincie dolodite odmeriek, ktoru posameznebu dohol. Na ponášanju bele glazúre Clinpro naj holi 24 hr neuporabí drugih predpisanych prípravkov s fluoridi (gel, usne voľne). Otoči, ktori jemnije dodatek fluoridov, naj sa nejeho nazvat k 2 do 3 dní po zdravieniu.

VARNOSTNA OPORZORILA za zohodzovstvo osebie

Informácia varnostného lista 3M ESPE laskovo pošitej na www.3MESPE.com alej sa obnite na svoju lokálnu podzúčku.

INFORMÁCIE O NEVARNOSTI

Izdelek, ktori je na voljo na predaj, je gorliv. Čím se materiál prilepi na zube, tie v nejakom množstve.

NAVODILA ZA UPORABO:

Spoločna navodila za uporabu:

1. Povrchnie zub, ktori boste premazali, naj bodo vsäz také čiste, ktori so ciščeniu zo zuba. Profilaksa má vysokú.

2. Odprejte enjino pakiranje bele glazúre Clinpro a iztisnite celtno vsebino v okroglo vodlo za nanášanie na zadnú stranu vrecke alej na eno alebo nalepk na vrecko.

3. POMEMBNO: S četkom za nanášanje dobro zmešajte bele glazúre Clinpro, ker se med hrambo sestavni deli vseh glazur na triafrejivefluoridu. Teda v hranome vodlo za nanášanie dobro zmešajte bele glazúre Clinpro a hranome vodlo za nanášanie dobro zmešajte bele glazúre Clinpro.

4. En ali dva nangos bele glazúre Clinpro s četkom za celten kvarand, če glazuro uporabljate za rutinsko nanášanie med kontrollimi pregleji. Za bolj obsežne posige si poigrite predlagane največje kôlincie v spodnjim preporočil za nanášanie.

5. Uporabite vodlo za nanášanie, na katerem v zgornjo polovicu kroga nanesite materiál, ki označuje največjo kôlincie.

Kôlincie smernice za nanášanie:

Odmerek 0,25 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 0,25 ml)

* Za uporabu pri bolinkach z mečnim zovovjem.

* Za uporabu pri bolinkach, ktori potrebujete omenoje prekrivanje površine zuba.

Odmerok 0,40 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 0,40 ml)

* Za uporabu pri bolinkach z mečnim zovovjem, ktori potrebujete obsežno prekrivanje površin zuba.

Ta kôlincie NE uporabite pri bolinkach, ktori imajo samo mečne zobe. Upoštevajte zmernicu.

Odmerok 0,50 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 0,50 ml)

* Za uporabu pri bolinkach s stalnim zovovjem, ktori potrebujete obsežno prekrivanje površin zuba.

Ta kôlincie NE uporabite pri bolinkach, ktori imajo samo mečne zobe. Upoštevajte zmernicu.

Odmerok 0,60 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 0,60 ml)

* Za uporabu pri bolinkach s stalnim zovovjem, ktori potrebujete obsežno prekrivanje površin zuba.

Ta kôlincie NE uporabite pri bolinkach, ktori imajo samo mečne zobe. Upoštevajte zmernicu.

Odmerok 0,70 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 0,70 ml)

* Za uporabu pri bolinkach s stalnim zovovjem, ktori potrebujete obsežno prekrivanje površin zuba.

Ta kôlincie NE uporabite pri bolinkach, ktori imajo samo mečne zobe. Upoštevajte zmernicu.

Odmerok 0,80 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 0,80 ml)

* Za uporabu pri bolinkach s stalnim zovovjem, ktori potrebujete obsežno prekrivanje površin zuba.

Ta kôlincie NE uporabite pri bolinkach, ktori imajo samo mečne zobe. Upoštevajte zmernicu.

Odmerok 0,90 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 0,90 ml)

* Za uporabu pri bolinkach s stalnim zovovjem, ktori potrebujete obsežno prekrivanje površin zuba.

Ta kôlincie NE uporabite pri bolinkach, ktori imajo samo mečne zobe. Upoštevajte zmernicu.

Odmerok 1,00 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 1,00 ml)

* Za uporabu pri bolinkach s stalnim zovovjem, ktori potrebujete obsežno prekrivanje površin zuba.

Ta kôlincie NE uporabite pri bolinkach, ktori imajo samo mečne zobe. Upoštevajte zmernicu.

Odmerok 1,10 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 1,10 ml)

* Za uporabu pri bolinkach s stalnim zovovjem, ktori potrebujete obsežno prekrivanje površin zuba.

Ta kôlincie NE uporabite pri bolinkach, ktori imajo samo mečne zobe. Upoštevajte zmernicu.

Odmerok 1,20 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 1,20 ml)

* Za uporabu pri bolinkach s stalnim zovovjem, ktori potrebujete obsežno prekrivanje površin zuba.

Ta kôlincie NE uporabite pri bolinkach, ktori imajo samo mečne zobe. Upoštevajte zmernicu.

Odmerok 1,30 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 1,30 ml)

* Za uporabu pri bolinkach s stalnim zovovjem, ktori potrebujete obsežno prekrivanje površin zuba.

Ta kôlincie NE uporabite pri bolinkach, ktori imajo samo mečne zobe. Upoštevajte zmernicu.

Odmerok 1,40 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 1,40 ml)

* Za uporabu pri bolinkach s stalnim zovovjem, ktori potrebujete obsežno prekrivanje površin zuba.

Ta kôlincie NE uporabite pri bolinkach, ktori imajo samo mečne zobe. Upoštevajte zmernicu.

Odmerok 1,50 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 1,50 ml)

* Za uporabu pri bolinkach s stalnim zovovjem, ktori potrebujete obsežno prekrivanje površin zuba.

Ta kôlincie NE uporabite pri bolinkach, ktori imajo samo mečne zobe. Upoštevajte zmernicu.

Odmerok 1,60 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 1,60 ml)

* Za uporabu pri bolinkach s stalnim zovovjem, ktori potrebujete obsežno prekrivanje površin zuba.

Ta kôlincie NE uporabite pri bolinkach, ktori imajo samo mečne zobe. Upoštevajte zmernicu.

Odmerok 1,70 ml (materiál nanesete od vrha notranjega kroga do črete, ktori označuje 1,70 ml)

* Za uporabu pri bolinkach s stalnim zovovjem, ktori potrebujete obsežno prekrivanje